
 

 

                NOTULEN ALV NOORDZEE CLUB 21 MAART 2024 
 
 
Aanwezige leden: Frans Driessen, Ab Pasman, Martine Vos, Roy van Aller,  
Jan Geert Boeve, Hylke Steensma 
  
Bericht van verhindering: Jan Verjaal, Gert Jongbloed 
  
   
1. Opening 

• De voorzitter heet de leden welkom namens het bestuur.  
  
2. Mededelingen en ingekomen stukken 

• Eva Hermans (secretaris) is helaas verhinderd vanwege privé- 
omstandigheden. 

  
3. Verslag Algemene Ledenvergadering 20 maart 2023 

• Geen opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd d.m.v. (digitaal)  
hand opsteken. 

  
4. Verenigingsjaarverslag 2023 

• Geen opmerkingen. 
  
5. Financieel verslag 2023 

• Het Financieel Verslag 2023 wordt getoond. 
• Er zijn geen vragen over het financieel verslag. 

  
6. Verslag van de kascommissie 2023 

• Er zijn geen vragen over het verslag van de kascommissie. 
   
7. Decharge van het bestuur over 2023 

• De vergadering verleent decharge d.m.v. (digitaal) hand opsteken. 
  
8. Benoeming penningmeester 

• Tjalling Haisma wordt voorgesteld als nieuwe penningmeester. De  
vergadering benoemt hem als bestuurslid in de functie van  
penningmeester.  

  
9. Begroting 2024 

• Roy van Aller vraagt waarom de post promotie wedstrijdzeilen van  
€ 4.000 in 2023 naar € 0,- in 2024 gaat. Geantwoord wordt dat dit een  
boekhoudkundige kwestie betreft; de nieuwe penningmeester heeft  
een nieuwe indeling gemaakt van de posten, waarmee een beter  
werkbare indeling is gemaakt die de lading beter dekt.  

• Roy van Aller vraagt waarom de kostenpost voor de vertegenwoordiging  
bij de IRC/ORC congressen zo hoog is. Dit komt doordat dit jaar de  
congressen in Singapore en Seoul zijn. De NZC heeft geen invloed op  
waar de congressen worden georganiseerd. Het Verbond dekt helaas  
niet alle kosten, ondanks dat de NZC bij het ORC Congres namens het  
Verbond als nationale afvaardiging aanwezig is. Het betreft een raming  



 

 

van de kosten, het bestuur streeft ernaar de werkelijke kosten lager te  
laten uitvallen. 

• De begroting 2024 wordt goedgekeurd. 
  
9. Wijziging Huishoudelijk Reglement 

• Roy van Aller stelt voor artikel 3. Klassenvoorschriften te laten vervallen.  
Dit hoort niet thuis in het Huishoudelijk reglement. Het bestuur neemt het  
voorstel over. 

• De voorgestelde wijziging wordt met inachtneming van de gemaakte  
opmerking goedgekeurd.  

  
 10. Voorstel benoeming Roy van Aller tot erelid 

• Het voorstel wordt goedgekeurd. 
  
 11. Voorstel uitreiking Speld van Verdienste aan Martine Vos 

• Het voorstel wordt goedgekeurd. De overhandiging van de speld vindt op  
een later moment plaats. 

  
 12. Rondvraag en sluiting 

• Frans Driessen meldt dat hij het jammer vindt dat er zo weinig leden  
aanwezig zijn. Hij verzoekt het bestuur de volgende keer de ALV weer fysiek  
te organiseren. Het bestuur neemt te suggestie mee en geeft aan de ALV  

  volgend jaar mogelijk te combineren met een evenement zoals een lezing of  
  het Zeilerscafé. 
• De voorzitter sluit de vergadering.  

 


